
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 997
Hvis energiforbruget ved genanvendelse af sammensatte materialer, som f.eks. mad- 
og drikkekartoner, ikke har en miljøgevinst sammenlignet med forbrænding, er det så at 
foretrække, at materialerne ikke indsamles til genanvendelse og i stedet drager nytte ved 
forbrænding?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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